
 

 

 
 
 
 
 

DALFSEN 
 

 
03 januari 2020 
 
Betreft: Vuurwerkoverlast in de gemeente Dalfsen 
 
Geacht college, 
 
Conform het reglement van orde van de gemeenteraad van Dalfsen, artikel 44, stellen we 
een aantal vragen aan het college over de door vele mensen ervaren vuurwerkoverlast in de 
gemeente Dalfsen. 
 
De fractie van de PvdA heeft dit jaar veel klachten ontvangen rondom vuurwerkoverlast. Het 
gaat dan om het (veelvuldige) afsteken van vuurwerk buiten de daarvoor bestemde 
momenten en de toenemende hoeveelheid troep die dit op straat veroorzaakt. In sommige 
wijken wordt al weken voor 1 januari melding gemaakt van overlast. Dit tot ergernis van een 
groot deel van onze inwoners. Bovendien heeft het vuurwerk ook dit jaar geleid tot veel 
stress bij (huis)dieren en is er langdurig sprake geweest van een verminderde luchtkwaliteit. 
Wat onze fractie betreft kan dit niet de bedoeling zijn. 
 
Daarom hebben we de volgende vragen: 
 

1. Hoeveel mensen zijn er in onze gemeente deze Nieuwjaars periode geverbaliseerd 
voor bovengenoemde feiten (afsteken vuurwerk buiten toegestane tijden)? 

2. Hoeveel jongeren zijn er verwezen naar een HALT traject? 
3. Hoe beoordeelt het college de handhaving van deze overtredingen in onze 

gemeente? Is er voldoende capaciteit om hier serieus op toe te zien? 
4. Is het college met ons van mening dat hoe het nu gaat tot teveel overlast leidt? 
5. Is het college bereid om met de raad te bekijken hoe we vuurwerkoverlast de 

komende jaren kunnen verminderen? Denk hierbij aan het vergroten van de 
handhavingsinzet, het instellen van vuurwerkvrije zones (bv rondom molens), het 
organiseren van centrale vuurwerkshows of andere mogelijke oplossingen? 
 

Graag ontvangen we z.s.m. een schriftelijke reactie van het college 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
 
Leander Broere, 
Fractievoorzitter PvdA 


